
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
 

Jednání číslo 4/2025 

Datum a čas 24. 2. 2025 od 19.30 

Místo  Obecní úřad Hlásná Třebaň

Přítomni (7) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina 
Musilová, Jan Valenta, 

Omluveni (2) Jan Marek, Jana Šváchová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Tomáš Hanč 

Ověřovatelé zápisu Martina Musilová, Michal Knor 

 

1. Zahájení 

1.1. Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Hanče a za ověřovatele zápisu Martinu 
Musilovou a Michala Knora. 
 
Usnesení 25/4/1.1:  Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Hanče a za 
ověřovatele Martinu Musilovou a Michala Knora.  
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina Musilová, Jan 
Valenta, Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2. Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn.   
 
Program zasedání: 

1. Smlouva se Středočeským krajem na zajištění pečovatelské služby 
2. Prodloužení vodovodu – Ulice  K Zámku 
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https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY


 
3. Výstupy z komisí a výborů 
4. Různé 

a. Smlouva na provoz tiskárny se společností XEROX 
b. Přihlášení do soutěže o vesnice roku 

 
Usnesení 25/4/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina Musilová, Jan 
Valenta, Proti (0), Zdržel se (0) 

2. Smlouva se Středočeským krajem na 

zajištění pečovatelské služby 

Návrh: Zastupitelstvu byl předložen návrh veřejnoprávní smlouvy č. S-0364/SOC/2025 o 
dotaci/příspěvku na poskytování sociální služby na rok 2025. Výše poskytnuté dotace se 
Středočeským krajem je 332 800 Kč. 
 
Usnesení 25/04/02: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh Veřejnoprávní smlouvy č. 
S-0364/SOC/2025 o dotaci/příspěvku na poskytování sociální služby na rok 2025. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina Musilová, Jan 
Valenta, Proti (0), Zdržel se (0) 

3. Prodloužení vodovodu ul. K Zámku 
Návrh: Starosta informoval zastupitele o žádosti p. Sklenáře ohledně stavby prodloužení 
vodovodu v ulice K Zámku. Jedná se o část - viz přiložená mapa. 
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https://drive.google.com/open?id=1My6NEuY6Rjo9dDCXFWZHNAxirR2H0hXf&usp=drive_fs


 

 
 
 
Délka prodlouženého řadu cca 84 bm, celkem 7 ks přípojek. Obec má na prodloužení vydané 
platné stavební povolení. 
 
Prvotní stanovisko obce stanovisko bylo  aby si investoři vybudovali řad na vlastní náklady. S 
ohledem na výši investice v řádu cca 800 tis. korun ( obyvateli byli dodány 3 cenové nabídky od 
stavebních firem) se obyvatelé opět obrátili na obec s žádostí o spolufinancování řadu. 
Zastupitelé diskutovali nad požadavkem p. Sklenáře. 
 
Usnesení 25/04/03: Zastupitelstvo obce se shodlo, že se pokusí projekt převzít a snížit náklady na 
vybudování vodovodního řadu a přípojek v dané lokalitě (úkol pro stavební výbor). Zároveň 
pověřuje starostu informovat dotčené nemovitostí ohledně možné finanční spoluúčasti obce ve 
výši 36,25% s celkových nákladů. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina Musilová, Jan 
Valenta, Proti (0), Zdržel se (0) 
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4. Výstupy z výborů a komisí 

Stavební výbor 

Oprava části ulice Formanská 
V horní části ulice dojde k opravě povrchu a bude řešena likvidace dešťových vod vsakem na 
vlastním pozemku. 

Přístřešek na kola, koloběžky 
Stavební výbor připravil návrh přístřešku na kola a koloběžky, který bude umístěn na naší straně 
lávky v Hlásné Třebani. Přístřešek nabídne kapacitu přibližně 18 kol a prostor pro koloběžky, čímž 
zajistí pohodlné parkování. 

Spolupráce obce a fakulty architektury 
Obec Hlásná Třebaň navázala spolupráci s Fakultou architektury na návrhu a realizaci mola u 
Berounky. Studenti pod naším vedením zpracují návrhy, přičemž finální dílo bude zhotoveno před 
školou za využití školních prostředků. Celý proces bude probíhat s průběžnými konzultacemi se 
zástupci Třebáně, s důrazem na kontrolu rozpočtu a technických požadavků. Po dokončení si 
obec převezme hotové dílo a zajistí jeho osazení v Třebáni. Následná správa mola, včetně jednání 
s Povodím, bude již plně v gesci obce, přičemž otázky licencí a autorských práv budou dohodnuty 
v průběhu spolupráce. 

Sociální výbor 

Okrašlovací komise 
Okrašlovací komise bude pořádat tradiční akci Ukliďme Třebaň a Rovina. Akce proběhne v sobotu 
29. března od 9.00. Sraz u obecního úřadu v Hlásné Třebani a na návsi na Rovinách. Další jednání 
komise proběhne 11. března od 20.00 na obecním úřadě. 

Kulturní výbor 
Kulturní výbor informoval o přípravě kulturních akcí na nejbližší období. 

- 15. 3. vítání občánků 
- 12. 4. velikonoční tvoření 
- 26. 4. zájezd pro seniory – Výlet na Hlubokou 
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Finanční výbor 
Finanční výbor se sešel ve středu 19. února k projednání klíčových témat – příspěvek stavebníka 
na infrastrukturu, financování nepedagogických zaměstnanců ve školce od září 2025, 
krátkodobého uložení finančních rezerv a softwaru na stočné. Členové výboru si objasnili zadání 
jednotlivých bodů a rozdělili si úkoly k dalšímu řešení. Příští setkání nad zpracovanými tématy je 
naplánováno na 12. března. 

Kontrolní výbor 

Osadní výbor 
 
Usnesení 25/04/04: Zastupitelstvo bere na vědomí výstupy z výborů a komisí. 

5. Různé 

5.1. Smlouva na provoz tiskárny se společností XEROX 
Návrh: Zastupitelstvu byla předložena nová smlouva se společností Xerox na provoz a údržbu 
tiskárny. Společnost poskytne obecnímu úřadu zcela novou tiskárnu zdarma, přičemž obec bude 
hradit pouze vytištěné stránky. Cena za tisk zahrnuje také pravidelnou údržbu a dodávku náplní. 
Nové zařízení umožní kvalitnější tisk, včetně funkcí, jako je sešívání dokumentů, což zlepší 
efektivitu a komfort při práci s úředními materiály. 
 
Usnesení 25/05/5.1: Zastupitelstvo schvaluje smlouvu se společností Xerox a pověřuje starostu 
jejím podpisem. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina Musilová, Jan 
Valenta, Proti (0), Zdržel se (0) 

5.2. Přihlášení do soutěže o vesnice roku 
Návrh: Místostarosta Jirka Krátký informoval zastupitele o možnosti přihlásit obec do soutěže 
„Vesnice roku“.  
 
Usnesení 25/05/5.2: Zastupitelstvo pověřuje Jiřího Krátkého představením detailních informací o 
podmínkách soutěže na příštím jednání zastupitelstva. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Martina Musilová, Jan 
Valenta, Proti (0), Zdržel se (0) 
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Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 5/2025 

Datum a čas 10. 3. 2025 od 19.30 

Místo  Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Michal Knor 

 
 

Ověřovatelé Martina Musilová …………………………………….. dne ……….……….………. 

 Michal Knor …………………………………….. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek …………………………………….. dne ……….……….………. 
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